

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie
=====

MINISTÈRE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES
=====

SECRETARIAT GENERAL
=====

DIRECTION DES RESSOURCES HUMAINES
=====

SOUS-DIRECTION DES PERSONNELS
=====

SERVICE DES PERSONNELS DE L'ENSEIGNEMENT
SECONDAIRE GENERAL
=====

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work-Fatherland
=====

MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION
=====

SECRETARIAT GENERAL
=====

DEPARTMENT OF HUMAN RESOURCES
=====

SUB-DEPARTMENT OF PERSONNEL
=====

SERVICE OF SECONDARY GENERAL
EDUCATION STAFF
=====

COMMUNIQUE RADIO / PRESS RELEASE No. 24/22 CR/MINESEC/SG/DRH/SDP/SPESG

Le Ministre des Enseignements Secondaires invite Madame NGO LISSOUK Debora Mélanie, Traductrice Principale, mise à la disposition de son Département ministériel par décision n° 002035/MINFOPRA/SG/CICRSTTI du 10 septembre 2021 et affectée à la Cellule de Traduction par décision n° 695/21/D/MINESEC/SG/DRH du 16 novembre 2021, à bien vouloir prendre le service dès publication du présent communiqué, faute de quoi des mesures disciplinaires seront prises à son encontre./

The Minister of Secondary Education hereby invites Mrs NGO LISSOUK Debora, a Senior Translator placed at the disposal of the Ministry of Secondary Education by Decision No.002035/MINFOPRA/SG/CICRSTTI of 10 September 2021 and posted to the Translation Unit by Decision No.695/21/D/MINESEC/SG/DRH of 16 November 2021, to assume duty immediately. Failure to do so, disciplinary measures shall be taken against her.

Yaoundé, le 22 MARS 2022



Halova Lyonga, Ph.D